
1 

 

PROTOKÓŁ NR LII/2022 

z sesji Rady Miejskiej w Łobzie, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2022 

roku. 
 

Miejsce obrad: Urząd Miejski w Łobzie sala 21.  

Sesja rozpoczęła się o godz. 900  

 

Transmisja z obrad LII sesji Rady Miejskiej w Łobzie udostępniona została w Biuletynie 

Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

(nagranie: 2:57 - 4:36) 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łobzie Joanna Sienkiewicz otworzyła LII w obecnej kadencji 

sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

Przywitała przybyłych radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała Burmistrza Łobza Piotra 

Ćwikłę, pracowników Urzędu Miejskiego w Łobzie, zaproszonych gości oraz mieszkańców, 

którzy przebieg sesji mogą obejrzeć online – za pośrednictwem Biuletynu Informacji Publicznej 

Urzędu Miejskiego w Łobzie www.bip.lobez.pl 

 

Następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku 

„kworum”. Uprawnionych do głosowania jest 15 radnych, obecnych 12 radnych. 

Przewodnicząca Rady stwierdziła kworum umożliwiające Radzie podejmowanie prawomocnych 

decyzji. Listy obecności stanowią załącznik do protokołu. 

 

Ad. 2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

(nagranie: 4:37 - 4:58) 

Porządek obrad radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o sesji. 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy są wnioski o zmianę porządku obrad. Wobec braku zgłoszeń 

stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła porządek obrad LII sesji Rady Miejskiej w 

Łobzie.  

 

 

Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum; 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku obrad; 

3. Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji; 

4. Uroczyste wręczenie nagród za osiągniecia sportowe;  

5. Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2021; 

6. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

7. Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych  

w tym zakresie na rok 2022; 

8. Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021; 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w gminie Łobez na 

lata 2022-2026; 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

http://www.bip.lobez.pl/
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12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobez - „Cmentarz”; 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych gminy Łobez; 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Łobez na lata 2021-2032"; 

16. Pisemne interpelacje i zapytania radnych; 

17. Komunikaty i informacje; 

18. Informacje Przewodniczącej Rady; 

19. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji; 

(nagranie: 4:59 - 6:00)  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że do przyjęcia przez Radę są dwa 

protokoły z poprzednich sesji: 

 

1. Protokół Nr 50 z sesji, która odbyła się 31 marca 2022 r. (sesja zwyczajna); 

2. Protokół Nr 51 z sesji, która odbyła się 7 kwietnia 2022 r. (sesja nadzwyczajna). 

Protokoły zostały wyłożone do wglądu w biurze Rady Miejskiej, w Biuletynie Informacji 

Publicznej oraz przed dzisiejszymi obradami. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady poddała je pod głosowanie.  

 
Wyniki głosowania:  

Za: 12, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; radny Ryszard Krzęćko, radny Sebastian 

Tomczak; Nieobecna radny Zbigniew Pudełko 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie przyjęła protokoły z poprzedniej 

sesji. 

 

Ad. 4 Uroczyste wręczenie nagród za osiągniecia sportowe;  

(nagranie: 6:02 - 12:51)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała, że są dziś z nami wspaniali 

zawodnicy Natalia Urbańska i Filip Wojsz wraz z p. Kazimierzem Mikulem trenerem lekkiej 

atletyki MKS „Olimp” w Łobzie.  

Wymienionym sportowcom Burmistrz Łobza wraz z Przewodniczącą Rady wręczyli przyznane 

nagrody i wyróżnienia oraz złożyli podziękowania i gratulacje za osiągnięte wysokie wyniki 

sportowe. 

 

Ad. 5 Informacja o stanie sportu i kultury fizycznej w Gminie Łobez za rok 2021; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 12:52 - 49:02)  
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Podziękowania złożył Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła.  

Głos zabrali: radna Krystyna Bogucka złożyła podziękowania trenerom i zawodnikom za pracę 

na rzecz sportu i kultury fizycznej; Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła skierował podziękowania do 

pracowników hali sportowej, organizacji sportowych i do Kierownika wydziału Sportu  

i Turystyki Zdzisława Urbańskiego;  radny Marek Rokosz poruszył kwestię odtworzenia lub 

wytyczenia szlaków i ścieżek rowerowych; radny Mariusz Wijatyk powiedział, że bez wsparcia 

finansowego dla działaczy, szczególnie trenerów od przyszłego roku będziemy mieli problem; 

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, Kierownik Wydziału Sportu i Turystyki Zbigniew Urbański, Z-ca 

Burmistrza Tomasz Sobolewski, radna Joanna Janicka-Lont, Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła, 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz, radny Antoni Kużel. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 6 Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

(nagranie: 49:03 – 49:40)  

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 7 Informacja o stanie dróg i ulic w Gminie Łobez oraz zamierzeniach inwestycyjnych 

w tym zakresie na rok 2022; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 49:41 – 1:12:55) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Głos w dyskusji zabrali: radny Mariusz Wijatyk wyraził niezadowolenie z nieobecności na 

dzisiejszej sesji przedstawicieli Zarządu Dróg Wojewódzkich; radna Joanna Janicka-Lont,  

radny Zbigniew Pudełko, radny Antoni Kużel; radna Joanna Janicka-Lont odniosła się do 

dramatycznego stanu drogi 151; radna Krystyna Bogucka; Przewodnicząca Rady Joanna 

Sienkiewicz; radna Joanna Janicka-Lont, Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz; radny 

Mariusz Wijatyk   

   

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

 

Ad. 8 Okresowa ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021; 

Informację w powyższej sprawie radni otrzymali na piśmie – stanowi ona załącznik do 

protokołu. Była ona analizowana na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:12:56 - 1:14:10) 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz otworzyła dyskusję.  

Wprowadzenia do niniejszego zagadnienia dokonała dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska.  

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz zamknęła dyskusję. 

  

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w gminie Łobez na lata 2022-

2026; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:14:11 – 1:17:01) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Wprowadzenia do niniejszego projektu uchwały dokonała dyrektor Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Łobzie Dorota Skólmowska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu  

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Programu 

przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w gminie Łobez 

na lata 2022-2026; 

     UCHWAŁA NR LII/344/2022 

w sprawie uchwalenia Programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar 

przemocy w rodzinie w gminie Łobez na lata 2022-2026; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:17:02 – 1:22:14) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu.  

Głos w dyskusji zabrała: Radna Krystyna Bogucka. 

Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 

2022; 

 

UCHWAŁA NR LII/345/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na rok 2022; - stanowi załącznik do protokołu 

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:22:15 – 1:24:46) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję.  

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska w imieniu Burmistrza Łobza zgłosiła autopoprawkę do 

niniejszego projektu uchwały – stanowi ona załącznik do protokołu. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 

głosowanie.   

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; 

      UCHWAŁA NR LII/346/2022 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Łobez na lata 2022 – 2035; - 

stanowi ona załącznik do protokołu 

Ad. 12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w 

związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:24:47 – 1:28:20) 
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Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska.  

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie.  

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zakresu pomocy obywatelom 

Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa; 

 

UCHWAŁA NR LII/347/2022 

w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa; - stanowi załącznik do protokołu 

Przerwa – 15 minut 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz po przerwie i sprawdzeniu kworum wznowiła obrady  

LII sesji Rady Miejskiej w Łobzie. 

Ad. 13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Łobez - „Cmentarz”; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:29:45 – 1:33:35) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia niniejszego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 11, PRZECIW:2, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Łobez - „Cmentarz” 
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UCHWAŁA NR LII/348/2022 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Łobez - 

„Cmentarz”; - stanowi załącznik do protokołu 

Ad. 14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych gminy Łobez; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:33:36 – 1:36:12) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia wymienionego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13, PRZECIW:0, WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy 

komunalnych gminy Łobez; 

 

     UCHWAŁA NR LII/349/2022 

w sprawie uchwalenia Regulaminu cmentarzy komunalnych gminy Łobez; - stanowi 

załącznik do protokołu 

 

Ad. 15 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na 

lata 2021-2032"; 

Projekt uchwały w powyższym zakresie radni otrzymali na piśmie – załącznik do protokołu.  Był 

on analizowany na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Miejskiej. 

(nagranie: 1:36:13 – 1:43:42) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - otworzyła dyskusję. 

Omówienia wymienionego projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska. 

Głos w dyskusji zabrali: Radny Marek Rokosz; Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i 

Ochrony Środowiska Małgorzata Różańska; Radny Mariusz Wijatyk; Kierownik Małgorzata 

Różańska; 
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Więcej głosów nie zabrano. 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz - zamknęła dyskusję.  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Mariusz Wijatyk przedstawił opinię komisji stałych wobec 

powyższego projektu uchwały - opinia stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

 

Wyniki głosowania:  

Za: 13; PRZECIW:0; WSTRZYMUJĄCE SIĘ: 0; Nieobecnych: 2; 

Wyniki z głosowania imiennego – stanowią załącznik do protokołu 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska  

w Łobzie w wyniku głosowania podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

"Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na lata 

2021-2032"; 

UCHWAŁA NR LII/350/2022 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Programu usuwania azbestu i wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Łobez na lata 2021-2032"; - stanowi załącznik do 

protokołu 

 

Ad. 16 Pisemne interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje i zapytania składa się na piśmie do Przewodniczącego Rady, który przekazuje je 

niezwłocznie Burmistrzowi i Burmistrz lub osoba przez niego wyznaczona, jest zobowiązana 

udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji 

lub zapytania. 

 

(nagranie: 1:43:43 – 2:09:20) 

Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z radnych chciałby złożyć interpelacje bądź zapytania. 

Radna Krystyna Bogucka złożyła interpelację w sprawie stanu technicznego drogi wojewódzkiej 

nr 147 oraz w sprawie wycinki drzew przy drodze nr 147 i 148; 

Radny Marek Rokosz złożył interpelację w sprawie ścieżek rowerowych i szlaków 

turystycznych; 

Radny Mariusz Wijatyk odniósł się do odpowiedzi p. Burmistrza na interpelację w sprawie 

zamieszczania na stronie internetowej gminy Łobez i w Biuletynie Informacji Publicznej 

kalendarza spotkań Burmistrza Łobza;  

Radna Wiesława Romejko zapytała o losy mostku łączącego miejscowości Bełczna i Karwowo.  

Burmistrz Łobza Piotr Ćwikła poinformował, że wszystko zależy od Nadleśnictwa i tam należy 

kierować pytania. Koszt mostu to kwota ok 5 mln zł. Czekamy na ruch nadleśnictwa.  

Radna Wiesława Romejko odniosła się do odpowiedzi p. Burmistrza na zapytanie w sprawie 

wywozu nieczystości płynnych ze zbiornika w Worowie. 

Więcej zgłoszeń nie wniesiono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 16.  

 

Ad. 17 Komunikaty i informacje. 

(nagranie: 2:09:21 – 2:09:38) 

Komunikatów nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady zamknęła pkt 17. 

 

Ad. 18 Informacje Przewodniczącej Rady. 
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(nagranie: 2:09:39 – 2:14:00) 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz poinformowała o spotkaniach i wydarzeniach,  

w których wzięła udział w działalności międzysesyjnej i tak:  

- 18.03.br. udział w zebraniu walno-sprawozdawczym OSP Bonin; 

- 25.03. br. udział w zebraniu walno-sprawozdawczym OSP Zagórzyce; 

- udział w zebraniu walno-sprawozdawczym w Lokalnej Organizacji Turystycznej; 

- 5.04.br. z inicjatywy radnego Adama Borowskiego w parku przy ul. Bema została 

zorganizowana akcja sadzenia drzew i krzewów. W akcji udział wzięli także: radna Wiesława 

Romejko, radna Katarzyna Rzepkowska, radna Agnieszka Kwolek, radny Zbigniew Pudełko, 

radny Mariusz Wijatyk, radny Marek Rokosz;  

- 9-10.04.br. udział w Jarmarku Wielkanocnym XVI Łobeska Baba Wielkanocna - Hala 

Sportowo-Widowiskowa; 

- 11.04.br. spotkanie z Radą Osiedla; 

- 22.04.br. udział w uroczystym spotkaniu z okazji Światowego Dnia Inwalidy i Osób 

Niepełnosprawnych w ŁDK; 

- 22.04.br. wspólnie z radnym Mariuszem Wijatykiem odbyliśmy spotkanie z mieszkańcami 

Brzeżan - uczestnikami projektu realizowanego pn.  Łobez – Brzeżany Nowe partnerstwo  

z Ukrainą w obliczu wojny przez ŁDK; 

- 24.04.br. udział w Łobeskich Targach Kultury; 

- Spotkanie z Łobeską Fundacją Archeologiczną w sprawie ustalenia trasy turystycznej; 

- 26.04.br. spotkanie z sołtysami; 

Przewodnicząca Rady ogłosiła, że kolejna sesja odbędzie się 30 maja br. zaś wspólne 

posiedzenie komisji stałych 27 maja br. 

 

Ad. 19 Zamknięcie obrad. 

(nagranie: 2:14:01 - 2:14:16)  

 

Przewodnicząca Rady Joanna Sienkiewicz stwierdziła, że Rada Miejska w Łobzie zrealizowała 

porządek obrad. W związku z tym zamknęła LII sesję Rady Miejskiej w Łobzie. 

 

Zakończenie obrad: godz. 11:36  

      

(Płyta CD z nagraniem LII sesji Rady Miejskiej w Łobzie stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.) 

      

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

                                                                         Przewodniczyła: 

 

                                                                        Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

                                                                                             Joanna Sienkiewicz 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Aneta Dajnowska 

 

 

 


